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هافبک پرسپولیس به تراکتور پیوست
رضا دهقانی، وینگر تیم فوتبال پرسپولیس به تراکتور پیوست.

 رضا دهقانی بازیکن ۲۴ س��اله فصل گذشته پرس��پولیس با عقد قرارداد رسمی به تراکتور 
پیوست.

این بازیکن س��ابقه بازی در تیم های س��پاهان، نس��اجی و پرس��پولیس را در کارنامه دارد. 
دهقانی ۱۶ بازی برای تیم ملی جوانان و سه بازی نیز برای تیم ملی امید انجام داده است.

نکته قابل توجه درباره پیوستن دهقانی به تراکتور، عکس منتشر شده از این بازیکن توسط 
کانال رسمی باشگاه و غیبت جمشید نظمی، مدیرعامل تراکتور در این عکس است.

روز )دوشنبه( اخباری مبنی بر استعفای جمشید نظمی مطرح شد که نه نظمی و نه باشگاه 
تراکتور تاکنون به صورت رسمی راجع به آن موضع گیری نکرده اند اما نبودن نظمی در عکس 
خبر پیوستن دهقانی به تراکتور احتمال واقعیت داشتن این خبر را افزایش می دهد. پیش از 

این جمشید نظمی در تمام عکس های نقل و انتقالاتی تراکتور حضور داشت.

معضلجدیدبرایشهرخودرویبحرانزده

حکم بازیکن اوکراینی شهرخودرو به زودی اعلام می شود
با اعلام دادگاه عالی ورزش به باش�گاه ش�هرخودرو ب�ه زودی حکم میرو، بازیکن 

اوکراینی و سابق این تیم، اعلام خواهد شد.
بهمن س��ال ۱۳۹۸ باش��گاه ش��هرخودرو اقدام به عقد قراردادی به مدت ۲ س��ال و نیم با 

میراسلاو اسلاووف اوکراینی کرد اما این بازیکن خیلی زود از این تیم جدا شد.
می��رو از س��ال ۱۳۹۹ پیگیر دریاف��ت مطالباتش بود و موفق به گرفتن حکم علیه باش��گاه 
مشهدی در فیفا شد اما باشگاه شهرخودرو پرونده را به CAS برد تا شاید بتواند حکم سنگین 

۴۰۰ هزار دلاری را بشکند.
حالا پس از هشت ماه وقفه دادگاه عالی ورزش در ایمیلی به باشگاه شهر خودرو اعلام کرد 
نهایت��ا تا انتهای نوامبر حکم نهایی خود را در خصوص ش��کایت ای��ن بازیکن اوکراینی صادر 

خواهد کرد.
شهر خودرو که ماه گذشته به خاطر بدهی به استفانو کوزین، مربی سابق ایتالیایی با پنجره 
بسته روبه رو شد، به تازگی موفق شده با توافق با این مربی و تقسیط بدهی خود، پنجره نقل 
و انتقالاتی اش را باز کند اما حالا مشخص نیست با توجه به شرایط بحرانی این باشگاه مدیران 
شهرخودرو در صورت تایید حکم فیفا توسط CAS به چه شکل می خواهند مطالبات سنگین 

میرو را که با احتساب دلار ۲۸ هزار تومانی بیش از ۱۰ میلیارد تومان است، پرداخت کنند.
این مهاجم اوکراینی در زمان حضور در شهر خودرو کمتر از ۱۰ بار برای این تیم به میدان 
رفت و بدون اینکه گلی به ثمر برساند، ایران را ترک کرد. نکته جالب توجه اینکه میرو پس از 

جدایی از شهرخودرو با هیچ تیمی قرارداد امضا نکرده و صرفا در حوزه مدلینگ فعال است.
شهر خودرو تا پایان هفته چهارم لیگ برتر با سه شکست و تنها یک تساوی در قعر جدول 

رده بندی لیگ برتر قرار دارد.

عنایتی: مشکل طارمی باید با گفتمان حل می شد
سرمربی تیم فوتبال هوادار می گوید حواشی اخیر تیم ملی فوتبال باید با گفتمان 

حل می شد.
رضا عنایتی، ظهر دوشنبه در حاشیه مراسم تقدیر از پیشکسوتان باشگاه استقلال اظهارکرد: 
کس��انی که س��ال ها برای استقلال زحمت کش��یدند و عمر خود را برای استقلال گذاشتند و 
دلس��وز این باشگاه هستند، وقتی می بینند یک مجموعه برایشان ارزش قائل است خوشحال 

می شوند. امیدوارم قدر پیشکسوتان را بدانیم و از آن ها در باشگاه استفاده کنیم.
وی درباره دعوت نش��دن مهدی طارمی به تیم ملی هم گفت: این اتفاق فقط حریفان ما را 
خوشحال کرد. بد موقعی این اتفاق رخ داد. ما از فدراسیون توقع داشتیم پیش از این که این 
موضوع حاش��یه ایجاد کند، جلسه برگزار و مشکل را حل می کردند. مهدی طارمی بد اخلاق 
نیست و می شد با او صحبت کرد. نمی توانیم انکار کنیم طارمی یکی از بهترین نفراتی است که 

در خارج بازی می کند و مهره ارزشمندی برای ما است. با گفتمان همه چیز حل می شود.
عنایتی درباره اولین برد تیم فوتبال هوادار هم گفت: با بردی که آوردیم ش��رایطمان کمی 
بهتر شد. پیش بینی می کردیم مقابل استقلال  و سپاهان شرایط سختی داشته باشیم. در سه 
بازی هم که شکست خوردیم خیلی بد نبویدم. از مالک باشگاه هم تشکر می کنم به بازیکنان 

پرداختی داشتند.

دو مهاجم هلندی و گابنی در راه گل گهر
مربی گل گهر از به خدمت گرفتن دو مهاجم خارجی خبر داد.

مجتبی سرآس��یایی، مربی این تیم درباره تقابل هفته گذش��ته این تیم مقابل پرس��پولیس 
اظه��ار ک��رد: بازی خیلی خوبی بود و ما حریف را به خوبی آنالیز کرده بودیم و راه های نفوذ و 
حمله این تیم را بسته بودیم. می توانستیم در این بازی پیروز شویم ولی بی دقتی بازیکنان در 
کنار اش��تباهات داوری باعث ش��د به چیزی که استحقاقش را داشتیم نرسیم و بازی مساوی 
تمام شود. او در مورد برنامه تمرینی گل گهر در تعطیلات لیگ گفت: ما به بازیکنان چند روز 
اس��تراحت دادیم و از روز سه شنبه دور جدید تمرینات شروع می شود و طبق برنامه کادرفنی 
آماده سازی بازیکنان را در مدت تعطیلی مسابقات پیش خواهیم برد. مربی تیم فوتبال گل گهر 
در مورد وضعیت نقل و انتقالات باشگاه یادآور شد: پرونده نقل و انتقالات ما هنوز بسته نشده 
چ��را که هم جای خالی در فهرس��ت مان داریم و هم طبق قانون می توانیم از س��همیه جذب 
بازیکن آزاد اس��تفاده کنیم. یک مهاجم با کیفی��ت و آینده دار از تیم المپیک گابن در اختیار 
گرفتیم که امروز و فردا قراردادش نهایی می شود و یک مهاجم هلندی هم در نظر داریم که او 
هم قرار است به زودی به جمع نفرات ما اضافه شود. سرآسیایی در مورد جذب احمد موسوی 
در س��اعات پایانی نقل و انتقالات گفت: موس��وی بازیکن با کیفیتی اس��ت و پیش از این هم 
در گل گهر حضور داش��ته و با جو و فضای این جا آشناس��ت. ما در پست تخصصی دفاع راست 
کمبود بازیکن داشتیم و دو بازیکنی که در این پست استفاده می کردیم غیر تخصصی بودند. 
بهنام برزای که وینگر و مهاجم اس��ت و فصل گذش��ته برای اولین بار آقای قلعه نویی در پست 
دفاع راس��ت او را بازی داد که البته برزای مهره موثری بود و مهدی تیکدری هم وقتی دفاع 
راس��ت بازی می کند از توان هجومی تیم کاس��ته می شود. او یکی از بهترین وینگرهای ایران 
است و استفاده از او در دفاع راست باعث می شود توانایی هایش دیده نشود و با آمدن موسوی، 
تیکدری در پس��ت اصلی اش بازی می کند. ما در پس��ت دفاع راس��ت تخصصی فقط محمد 
آقاجانپور را داشتیم و حالا با جذب احمد موسوی در این پست هم دو بازیکن در اختیار داریم 

و برزای و تیکدری از این به بعد در پست اصلی خودشان استفاده خواهند شد.

حجت الاسلام حسینوند سرپرست هیات کشتی دزفول شد
حجت الاسلام ابراهیم حسینوند پناهی به عنوان سرپرست هیات کشتی دزفول 

به عنوان یکی از قطب های کشتی خوزستان، منصوب شد.
به پیشنهاد اداره ورزش و جوانان شهرستان دزفول و طی حکمی از سوی احمد عبدالخانی 
رئیس هیت کش��تی خوزستان، حجت الاسلام ابراهیم حس��ینوند پناهی به عنوان سرپرست 
هیات کشتی شهرستان دزفول منصوب گردید. این روحانی در سال های گذشته کشتی گیر 
بوده و در رده نوجوانان نیز صاحب عنوان کشوری بوده است. استان خوزستان یکی از قدرت 
های کشتی فرنگی در کشور محسوب می شود که قهرمانان زیادی را به کشتی ایران و جهان 
معرفی کرده است. شهر دزفول در رده های پایه چهره های زیادی را به کشتی ایران معرفی 

کرده و پیشکسوتانی همچون غلامرضا قصاب و برادران کاکاحاجی از این شهر هستند.

مرادی و رستمی به بازی های آسیایی اعزام می شوند؟
سلرمربی تیم ملی وزنه برداری اعام کرد در مورد اعزام سلهراب مرادی و کیانوش 

رستمی به بازی های آسیایی باید جلساتی در فدراسیون برگزار و تصمیم گیری کنیم.
 س��هراب مرادی  و کیانوش رس��تمی به دلی��ل اینکه در اردوی تیم مل��ی برای حضور در 
قهرمانی جهان شرکت نکردند، از ترکیب تیم ملی کنار گذاشته شدند. فدراسیون وزنه برداری 
اعلام کرد هر ورزش��کاری که از ابتدا در اردو ش��رکت نکند، کنار گذاشته می شود. با توجه به 
اینکه س��ال آینده بازی های آس��یایی ۲۰۲۲ در پیش است، اکنون حضور مجدد این دو وزنه 
بردار در تیم ملی نامش��خص است. محمد حسین برخواه س��رمربی تیم ملی در مورد حضور 
س��هراب مرادی  و کیانوش رس��تمی در تیم ملی برای بازی های آسیایی گفت: آنها به اردوی 
تیم ملی برای قهرمانی جهان دعوت شدند اما چون به اردو نیامدند از تیم کنار گذاشته شدند. 
امس��ال دیگر مس��ابقه ای نداریم و برای بازی های آسیای باید جلساتی در فدراسیون برگزار 
و تصمیم گیری کنیم. او در مورد اینکه حافظ قش��قایی به تیم ملی دعوت می ش��ود یا خیر، 
تصریح کرد: من قبلا توضیحات لازم در مورد قشقایی را داده ام و او انتظاراتی که داشتیم را 
برآورده نکرد. او را  برای قهرمانی جهان و مس��ابقات آینده در اختیار فدراسیون قرار دادیم تا 

تصمیم گیری کند.

رییس کمیته ملی المپیک گفت: نامه ما برای 
جودو کاملا عزتمندانه بود و هیچ گونه مصلحت 

نمی دانم که به حواشی جودو ورود کنیم.
رض��ا صالحی امیری در م��ورد اختلافات داخلی در 
مورد جودو تاکید کرد: جودو عضوی از خانواده ورزش 
قهرمانی اس��ت و همه باید کمک کنیم که این رشته 
از تعلیق خارج شود و خانواده جودو به میادین ملی، 
آس��یایی و جهانی برگردد. باید از مس��ائل حاشیه ای 
عبور کنیم و نباید ب��ه آن بپردازیم. از این منظر من 
هیچ گونه مصلحت نمی دانم که به حواشی جودو ورود 
کنیم. در دو س��ال اخیر حداقل در ۳۰ جلسه مستمر 
شرکت کردیم و تمرکز ما بر این بوده که نحوه دفاع از 
حقوق جودوی ایران را بررسی کنیم. استراتژی اول ما 
و وزارت ورزش حمایت حداکثری از فدراسیون جودو 
برای خروج از این بن بس��ت و تعلیق است. ان شاءالله 
این اتفاق ش��کل خواهد گرفت و  صلاح نمی دانم که 

به حاشیه ها ورود کنیم. 
صالح��ی امیری درب��اره نامه ارس��الی کمیته ملی 
المپیک برای حل مشکل فدراسیون جودو گفت: نامه 
ما کاملا روش��ن اس��ت، در متن این نامه آمده است 
که فدراس��یون جودو لطمه دیده و ای��ن روند باعث 
خسارت به جودو خواهد بود و نیازمند بازنگری است. 
نامه کاملا عزتمندانه بود. خواهشم این است که اصلا 
رسانه ها به حواشی جودو نپردازند و باید دفاع جانانه 
از حقوق جودو داشته باشیم. من حداقل بیش از ۱۰ 
جلسه با مقامات کمیته بین المللی المپیک در دفاع از 
حقوق جودو و رفع تعلیق آن داشته ام. تاریخ برگزاری 

دادگاه جودو هم س��وم آذرماه است که غیرحضوری 
است. ما این روند را دنبال می کنیم و با وکیل پرونده 
دیروز مذاکره داشتم، خوش��بختانه وکیل توانمندی 
اس��ت. روند روبه جلو و مثبت��ی داریم و من باور دارم 

که حتما جودو از تعلیق خارج خواهد شد.
رییس کمیته ملی المپیک که با رادیو تهران گفتگو 
می کرد در مورد ش��رایط فدراس��یون ژیمناس��تیک 
تصریح ک��رد: مجموع بحث  در خصوص فدراس��یون 
ژیمناستیک، درون خانوادگی است و باید در جلسات 

داخلی حل و فصل ش��ود . ان شاءالله در آینده نزدیک 
مسائل ژیمناس��تیک حل خواهد شد و این رشته بار 
دیگر مس��یر خودش را دنبال خواهد کرد. باید اجازه 
دهیم مس��ائل این فدراسیون خارج از فضای رسانه و 
در جامعه ورزش، وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک 

و فدراسیون ژیمناستیک حل و فصل شود. 
صالح��ی امیری در مورد تش��کیل جلس��ه س��تاد 
هماهنگی بازی های آس��یایی بی��ان کرد: بازی های 
آسیایی مهمترین رویداد ما بعد از المپیک است. این 

ب��ازی ها از ای��ن جهت برای ما مهم اس��ت که یکی 
از مدعیان آس��یایی هس��تیم و جایگاه پنجم و ششم 
آس��یا را در اختیار داریم. ای��ن دوره هم هدف گذاری 
کردیم که نس��بت به مسابقات جاکارتا یک پله بالاتر 
قرار بگیریم. قدرت های بزرگ ورزش جهان در آس��یا 
هس��تند، چین، کره، ژاپن و کشورهای آسیای میانه 
حضور دارند. ما دیروز رس��ما نشست کادرسرپرستی 
هانگ��ژو چی��ن را آغ��از کردیم و سیاس��ت های کلی 
را تصوی��ب کردی��م و اصل را بر اع��زام کیفی کاروان 
گذاش��تیم، کس��انی اعزام خواهند ش��د ک��ه امکان 

حضورشان روی سکو بسیار بالا باشد. 
او ادام��ه داد: همچنی��ن قرار اس��ت  توجه ویژه به 
بانوان داش��ته باشیم چون آنها ثابت کردند که انگیزه 
زیادی برای درخشش در ورزش قهرمانی دارند. توجه 
به تجهی��زات و تولیدات داخل��ی از دیگر نکات مهم 
اس��ت. نکته بعدی هم که مورد اهمیت اس��ت توجه 
به مس��ائل فرهنگی اس��ت و قرار ش��د ی��ک کمیته 
فرهنگی ش��کل بگیرد که فرهن��گ و تمدن ایرانی را 
در چین برای همه ۴۵ کش��ور حاضر در مسابقات به 
نمایش گذاش��ته شود. این مجموع تصمیمات جلسه 
دی��روز بود و در مجم��وع ما حدود ۴۰ رش��ته را در 
هانگژو خواهیم داش��ت و مهم این اس��ت که بتوانیم 
از بازی های قبلی در جاکارتا یک پله بالاتر باش��یم. 
در جلس��ات بعدی جزئیات بیشتر را تصویب خواهیم 
ک��رد و با تمام فدراس��یون ها و کادرفنی  آنها جلس��ه 
 خواهیم گذاشت و لیس��ت نفرات اعزامی را مشخص 

خواهیم کرد.

رقابت حساس مدعیان قهرمانی در مرحله اول لیگ برتر به نفع 
تیم بهداد سلیمی قهرمان المپیک لندن به پایان رسید.

مرحله اول لیگ برتر وزنه برداری در مجموعه آزادی به پایان رس��ید و 
از روز نخس��ت رقابت جذابی را  بین س��ه تیم مدعی فولادین ذوب آمل، 
ذوب آه��ن اصفهان و ملی حفاری ش��اهد بودیم. ملی حفاری از تیم های 
قدیمی و با س��ابقه لیگ اس��ت و فراز رامهرمزی بارها با این تیم قهرمان 

لیگ شده است.
بهداد س��لیمی برای سومین مرتبه در لیگ برتر تیم داری می کند که 
در هفته نخس��ت رقابت تیم او یعنی فولادین ذوب آمل با ذوب آهن  که 
هدایت آن بر عهده علی جباری مربی با تجربه وزنه برداری اس��ت، بسیار 
نزدیک و میلی متری بود و در نهایت  تیم سلیمی با اختلاف ۲ امتیاز در 
رده نخس��ت قرار گرفت. رقابت این دو تیم در دس��ته های ۵۵، ۶۱، ۸۹، 
۱۰۲، ۱۰۹ و فوق سنگین بسیار حساس بود و وزنه برداران دو تیم برای 

کسب مقام نخست رقابت کردند.
با توجه به اختلاف کم امتیاز ذوب آهن و فولادین ذوب آمل در مرحله 

بعد رقابت دو تیم حساس تر هم خواهد شد.
حضور حس��ین توکلی پس از سالها در سالن مسابقات وزنه برداری در 

قامت مربی از نکات قابل توجه لیگ بود.
یکی از نکات جالب دیگر مرحله نخس��ت حضور س��عید علی حسینی  
نایب قهرمان جهان و بازی های آس��یایی با تیم باش��گاهی خود بود که 
البته در رده جوانان ش��رکت کرد و توانس��ت در مرحله اول مقام دوم را 

کسب کرد.
برخلاف سهراب مرادی که در این مرحله غایب بود ، کیانوش رستمی 

برای ملی حفاری  بر روی تخته رفت اما مقام دوم را کسب کرد.
یک��ی از نکات بحث برانگی��ز مرحله اول،  در مورد یک��ی از وزنه های 
مهم کیانوش رستمی است و  زمانی که قصد مهار وزنه ۲۱۴ کیلوگرم را 
داش��ت  ایراد فنی در زنگ داوران باعث شد تمرکزش بهم بخورد و وزنه 

را بیاندازد.
علیرضا یوسفی وزنه بردار جوان ایران توانست به رکورد دوضرب جوانان 
جهان که در اختیار علی داوودی اس��ت حمله کن��د و با مهار وزنه ۲۳۸ 

کیلوگرم آن را به صورت غیررسمی یک کیلوگرم شکست.
رس��ول معتمدی وزنه بردار ملی پوش ایران با وجود اینکه دسته وزنی 
اصلی او ۱۰۲ کیلوگرم بود در رقابت با وزنه برداران دسته ۱۰۹ کیلوگرم 
توانس��ت مقام اول را کسب کند و رکورد شخصی خود را نیز در مجموع 

۵ کیلوگرم ارتقا دهد.
نتایج کلی مرحله اول به شرح زیر است : 

دسته ۵۵ کیلوگرم:

۱-  پیمان دهقانی )تیم فولادین ذوب(یکضرب: ۹۰ کیلوگرم، دوضرب: 
۱۲۶ کیلوگرم، مجموع: ۲۱۶ کیلوگرم

۲-  حس��ن گلپ��رور )تیم ذوب آهن اصفهان( یکض��رب: ۹۴ کیلوگرم، 
دوضرب: ۱۲۱ کیلوگرم، مجموع: ۲۱۵ کیلوگرم

۳-  محمد اصغرن��ژاد )تیم ذوب آهن اصفهان( یکضرب: ۹۵ کیلوگرم، 
دوضرب: ۱۱۳، مجموع: ۲۰۸ کیلوگرم

دسته ۶۱ کیلوگرم:
۱-  حافظ قش��قایی )تیم ذوب آهن اصفه��ان( یکضرب: ۱۱۵ کیلوگر، 

دوضرب: ۱۵۱ کیلوگرم، مجموع: ۲۶۶ کیلوگرم
۲-  مجید عسکری )تیم فولادین ذوب( یکضرب: ۱۱۲ کیلوگرم، ۱۵۰ 

کیلوگرم، مجموع: ۲۶۱ کیلوگرم
۳-  مهدی امیری )تیم عقاب( یکضرب: ۱۱۱ کیلوگرم، دوضرب: ۱۱۹ 

کیلوگرم، مجموع: ۲۳۰ کیلوگرم
 دسته ۶۷ کیلوگرم جوانان:

۱-رضا باقی از زیروه اردبیل: ۱۱۹ کیلوگرم در حرکت یک ضرب، ۱۳۸ 
دوضرب و ۲۵۷ مجموع

۲-پویا احمدی منفرد از مس رفسنجان: ۱۱۴ کیلوگرم در حرکت یک 
ضرب، ۱۳۶ دوضرب و ۲۵۰مجموع

۳-محمدمهدی دواسری از زیروه اردبیل: ۱۰۳ کیلوگرم در حرکت یک 
ضرب، ۱۳۷ دوضرب و ۲۴۰ مجموع

دسته ۶۷ کیلوگرم بزرگسالان: 
۱-کیومرث مقدسی از فولادین ذوب آمل: ۱۲۳کیلوگرم در حرکت یک 

ضرب، ۱۴۶دوضرب و ۲۶۹مجموع
۲-ش��اهرخ عقیلی خواه از ملی حفاری: ۱۱۱ کیلوگرم در حرکت یک 

ضرب، ۱۴۵دوضرب و ۲۵۶مجموع

۳-مه��ران قاس��م زاده از عقاب: ۱۱۲کیلوگ��رم در حرکت یک ضرب، 
۱۳۳دوضرب و ۲۴۵مجموع

دسته ۷۳ کیلوگرم بزرگسالان: 
۱-میثم زارعی از ملی حفاری: ۱۳۶ در حرکت یکضرب، ۱۶۱ دوضرب 

و ۲۹۷ مجموع
۲-جابر بهروزی از فولادین ذوب آمل: ۱۳۵ در یکضرب، ۱۶۰ دوضرب 

و ۲۹۵ مجموع
۳-مصطف��ی زارعی از ملی حف��اری: ۱۳۴ در یکضرب، ۱۵۸ دوضرب و 

۲۹۲ مجموع
 دسته ۷۳ کیلوگرم جوانان: 

۱-س��پنتا حاکم زاده از نیروی زمینی: ۱۲۶ در یکضرب، ۱۴۵ دوضرب 
و ۲۷۱ مجموع

۲-امیرحسین حس��ین زاده از زیروه اردبیل: با ۱۱۲ در یکضرب، ۱۵۸ 
دوضرب و ۲۷۰ مجموع

۳-علیرض��ا منصوری از عق��اب: با ۱۱۵ در یکض��رب، ۱۴۹ دوضرب و 
۲۶۴ مجموع

 دسته ۸۱ کیلوگرم جوانان: 
۱- علیرضا عباسپور از عقاب : ۱۴۴ یک ضرب، ۱۷۸ دوضرب و مجموع 

۳۲۲ کیلوگرم
۲-عبداله بیرانوند از عق��اب: ۱۴۴ یک ضرب، ۱۷۷ دوضرب و مجموع 

۳۲۱ کیلوگرم 
۳- ش��اهین ش��ریفی از مناطق نفت خیز جنوب:  ۱۳۱ یکضرب، ۱۵۷  

دوضرب و مجموع ۲۸۸ کیلوگرم 
دسته ۸۱ کیلوگرم بزرگسالان:

۱-مرتضی بیگلری از فولادین ذوب آمل: ۱۵۲ یکضرب،  ۱۹۵دوضرب 
و مجموع ۳۴۷کیلوگرم 

۲-عبدال��ه بیرانوند از عقاب:۱۴۴ یک ض��رب، ۱۷۷ دوضرب و مجموع 
۳۲۱ کیلوگرم 

۳-محمده��ادی پور حس��ینی از مل��ی حف��اری: ۱۴۸ یکضرب، ۱۷۲ 
دوضرب و مجموع ۳۲۰ کیلوگرم 

دسته ۸۹ کیلوگرم جوانان:
۱-علی کش��تکار از فولاد خوزس��تان: ۱۴۳ یکضرب،  ۱۷۶ دوضرب و 

مجموع ۳۱۹ کیلوگرم 
۲-عباس فخر زارع از فولاد خوزستان: ۱۲۸ یکضرب،  ۱۷۵ دوضرب و 

مجموع ۳۰۳ کیلوگرم 
۳-مصطف��ی برومند از عقاب: ۱۳۰ یکض��رب، ۱۷۲ دوضرب و مجموع 

۳۰۲ کیلوگرم 

بهدادسلیمیپیروزرقابتمدعیانقهرمانیدرمرحلهاوللیگبرتروزنهبرداری

 نامه ما در مورد جودو عزتمندانه بود
صالحیامیری:

ثوری: مدال بوکس اتفاقی نبودطباطبایی: انتقادات از تیم ملی را به کارشناسان بسپارید

یک پیشکسوت فوتبال ایران می گوید بازیکنان تیم ملی 
باید انتقادات را به کارشناسان بسپارند.

ه��ادی طباطبایی ظهر دوش��نبه در حاش��یه مراس��م تقدیر از 
پیشکس��وتان باشگاه اس��تقلال اظهار کرد: مش��کلی که باشگاه 
اس��تقلال دارد این است که برای پیشکس��وتان استقلال کسانی 
دیگر تصمیم گرفته اند و این بزرگ ترین مشکل برای پیشکسوتان 
ب��ود که هر کی برای خودش می خواس��ت کاری انجام بدهد. اگر 
پیشکسوتان با هم جمع بشوند و بخواهند خودشان برای خودشان 

تصمیم بگیرند، این چند دستگی از بین می رود می توانند بازوی قدرتمندی برای باشگاه باشند.
او افزود: همیش��ه گفته ایم چرا کس��ان دیگری می خواهند برای ما تصمیم بگیرن��د؟ ما خودمان می توانیم 
برای خودمان تصمیم بگیریم. پیشکسوت کسی است که داخل زمین فوتبال بوده و زحمت کشیده است. ما 
پیشکسوتان فوتبال هستیم اما پیشکسوتان مدیریت می خواهند بروند برای خود گروهی تشکیل بدهند. این 

خیلی مهم است که پیشکسوتان خودشان برای خودشان تصمیم بگیرند و کاری کنند.
او همچنین گفت: ظرفیت ها بسیار زیاد است. نمی دانم پیش از این کدام شخص بود که خواست کار درست 
را به غلط انجام بدهد. کار غلط همیشه غلط است. نمی دانم چطور می گویند هیات مدیره ای باید عضو باشگاه 
باشد که پول بیاورد؟ کجای دنیا این گونه است؟ چنین چیزی نیست. اگر قرار باشد هر کسی پول بیاورد عضو 
هیات مدیره شود، تصیم گیری ها درست نخواهد بود. هر کسی برای خودش تصمیم می گیرد. این یک موضوع 
واضح اس��ت. همیشه می گفتیم چرا آدم هایی خارج از باش��گاه می آیند و برای استقلال تصمیم می گیرند؟ ما 
می خواهیم که تیم نتیجه بگیرد و هواداران لذت ببرند. متاس��فانه پیش از این کس��انی برای فوتبال تصمیم 
می گرفتند که خودش��ان هیچ جایی در فوتبال نداش��تند و ما باید پاسخگوی تصمیمات آن ها می شدیم. همه 

جای دنیا فوتبال یک صنعت اقتصادی است.
طباطبایی درباره حواش��ی اطراف تیم ملی هم گفت: گفته  بودم که برای تیم ملی نگران هس��تم. تیم ملی 
بیش از این که تاکتیک محور باشد، بازیکن محور شده است و این باعث نگرانی شده است. همیشه تیم ملی 
ما مثل الان ظرفیت ندارد. من می بینم می گویند که مهدی طارمی و س��ردار آزمون زوج خط حمله هس��تند 
اما الان یکی از آن ها نیست و تیم لطمه می خورد. با این حال لبنان تیمی نیست که برای ما سخت باشد. ما 
بازیکنان جایگزین خوبی داریم اما من نگران آینده فوتبال هس��تم. طارمی بازیکن حرفه ای اس��ت و در سطح 
اول فوتب��ال ب��ازی می کند. به نظر من طارمی باید تمرکزش روی کار باش��د و اگر مش��کلی هم وجود دارد، 
درون خانواده باش��د. یعنی اگر قرار است نقدی باشد بگذارند کارشناسان نقد کنند. ما خودمان این مسائل را 
می بینیم. نیازی نیس��ت بازیکنان خود را درگیر کنند. هم جایگاه مربی هم جایگاه بازیکن مشخص است. در 
فوتبال دنیا به هر جایی برس��ید، تحت فرمان مربی باید باش��ید. امیدوارم اختلافات درونی حل شود. اگر قرار 
است از شعار "بازیکنان ما مرد روزهای سخت هستند" استفاده کینم، باید از این شعار در جام جهانی استفاده 

کنیم که تیم از گروه خود صعود کند.

رئیس فدراسلیون بوکس ایران گفت: مطمئن باشید که 
مدال تاریخی شه بخش اتفاقی نبود و در بازی های آسیایی 

هانگژو، معادلات ورزش کشور را تغییر می دهیم.
حس��ین ثوری ، درب��اره عملک��رد تیم ملی بوک��س ایران در 
رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۱ صربس��تان، توضیح داد: ما در 
این دوره از مس��ابقات مجموعا ۱۰ برد و یک مدال برنز به دست 
آوردی��م که در تاریخ بوکس ایران بی س��ابقه اس��ت. ما تاکنون 
در رقابت ه��ای جهانی ۱۰ برد نداش��تیم، ای��ن مدالی هم که به 
دست آمد اتفاقی نبود چون ما روی این موضوع کار کرده بودیم. 

برنامه ای ۴ س��اله بود که نتیجه داد.  او ادامه داد: اگر عملکرد بوکس در چهار س��ال اخیر را بررس��ی کنید، 
خواهید دید که اوج عملکرد بوکس ایران در بحث نتیجه گیری س��ال ۱۴۰۰ بود. ما در رقابت های قهرمانی 
آس��یا ۴ مدال )دو نقره و دو برنز(، در جوانان آس��یا ۹ مدال )دونقره و هفت برنز( و در نوجوانان آس��یا هم ۴ 
مدال )یک طلا و سه برنز( به دست آوردیم که یک عملکرد بی سابقه در بوکس ایران است. مهم تر این بود که 
چنین اتفاق بزرگی با مربی داخلی رخ داد. آقایان در سال های قبل مربیان خارجی هم می آوردند که به دلیل 

نبود برنامه، بازده مناسبی نداشت. 
رئیس فدراس��یون بوکس گفت: موفقیت تیم ملی در رقابت های جهانی دو نکته مهم داش��ت. ابتدا ظرفیت 
و پتانس��یل بوکس ایران را نش��ان داد و دوم اینکه توانایی بالای مربیان داخلی ثابت ش��د. البته باید از همین 
حالا تاکید کنم که این روند رو به رش��د تازه ش��روع شده و به همین جا ختم نمی شود، ما با انرژی گرفتن از 
این تاریخ سازی در ادامه راه با انگیزه بیشتر کار می کنیم.  او درباره برنامه های آینده تیم ملی نیز گفت: فعلا 
منتظر بازگشت تیم ملی هستیم و پس از آن برنامه ها را پیش خواهیم برد. ما از ابتدا قول مدال جهانی نداده 
بودیم، اما مبارزه ملی پوشان به قدری خوب بود که در هیچ مسابقه ای از پیش بازنده نبودیم. مفت باز یا زنگ 
تفریح نبودیم که این موضوع بسیار خوشحال کننده است. هدف آینده ما بازی های آسیایی هانگژو است که 
مطمئن باشید بوکس ایران معادلات ورزش کشور را تغییر خواهد داد. ثوری در ادامه اظهار کرد: شک نکنید 
بوکس ایران معادلات زیادی را در بازی های آسیایی تغییر می دهد. ان شاءالله اولین اردوی ما هم در داخل یا 
خارج از کشور با تیم ملی قزاقستان خواهد بود.  او درباره پاداش در نظر گرفته شده برای دانیال شه بخش نیز 
گفت: علاوه بر ۲۵ هزار دلار پاداش نقدی مسابقات جهانی برای مدال برنز، دانیال به استخدام اداره کل ورزش 
اس��تان سیس��تان و بلوچستان درآمد و در هیات رئیسه فدراس��یون هم مصوب می کنیم تا یک پاداش خوب 
برای او در نظر بگیریم. کمیته و وزارت ورزش نیز قطعا پاداش های خوبی برای دانیال در نظر دارند. همچنین 
ش��ه بخش تحت عنوان ورزشکار بورسیه به IOC معرفی شد تا ماهیانه حدود ۵۰۰ دلار حقوق دریافت کند.  
رئیس فدراسیون بوکس در پایان صحبت های خود گفت: این موفقیت نه آغاز کار بود و نه پایان کار، اما این 
نقطه را ش��روع دوباره می دانیم و از این نقطه به بعد با توان بیش��تری کار را پیش خواهیم برد. پشتوانه سازی 
خوبی در بوکس انجام داده ایم و مطمئن باش��ید دیگر کمبود بوکس��ور نخواهیم داشت. امیدوارم در آینده نیز 

شاهد موفقیت های بیشتر بوکس باشیم.


